
 

Skolebestyrelsesmøde 

Mandag d. 23/10 2023 kl. 18.00-19.00 
på teams 

 
 

 

Deltagere: Søren Smedegaard, Marianne Møller Madsen, Sebrina Grønlund Smiszek, 

Line Svane Pedersen, Thomas Agesen, Kate Gallagher Lindskov, Camilla 

Nedergaard Jørgensen, Lars Dallerup Jeanette Borg, Tina Skelgaard, Thomas 

Larsen Elevrådet: Mathilde Kjær Lönneker, Marie Vest Kaas 

 

 

Afbud: Kate og evt. Marianne.  

 
 

 

Valg af ordstyrer 

SS 

 

Godkendelse af dagsorden 

OK 

 

Godkendelse af referat (læs referatet fra sidste møde) 

godkendt 

 

Nyt fra Elevrådet 

 

Punkter til orientering og beslutning: 

A. Anette Brøndum fremlægger skolens budget 

B. Regler for elevernes færden udenfor skolen. Til beslutning. 

i. Bilag vedlagt. 

ii. Orientering om drøftelserne med lærerne i ungemiljøet jf. ovenstående. 

C. Årshjul for skolebestyrelsens arbejde – godkendes – se bilag. 

 

Punkter til orientering og drøftelse: 

 Ingen punkter 

Punkter til orientering 

 Ingen punkter 

Evt. 
Ingen punkter 



 

Ad. A: Anette fremlagde skolens budget, med sammenligning mellem skoleår 2022/23 og 

2023/24. 

Budget 2023 viser at vi bruger en god del på vikarpuljen og at vi skulle afdrage på vores 

medbragte underskud. Vi har taget højde for dette i budgettet og det betyder at vi får 

indhentet vores underskud. Det betyder desuden at vi kan sluttet med et overskud, da vi 

bl.a. har lidt mindre udgifter til visiteret elever end beregnet. 

 

Vi vil også gerne kigge ind i udgifter, der vil opstå i næste kalenderår ifm. velfærdens 

fundament. Det vil vi gøre med at kigge på indkøb af bl.a. inventar til de faglokaler som skal 

renoveres. 

 

Ad B: 

Regler for 8. og 9. Klasse tiltrædes af SK. 

Hvis der kommer noget nyt omkring det, fx fordi der er noget nyt der rør sig. Så vil Sk 

selvfølgelig tage reglerne op igen til en ny drøftelse. 

 

 Ad C: 

Det er godt med årshjulet til årets arbejde. 

Årshjulet er lavet med de ønsker der er kommet fra SK og er desuden justeret ift. de nye 

indspark fra regeringen folkeskoleudspil. Da flere af vores principper naturligt nok ville blive 

genstand for drøftelser ift. udspillet. 

 

Det kunne være en god ide, at vi laver en årshjul for hvilke SK-principper det ville give 

mening at nævne på forskellige årgangsforældremøder. Det vil også betyde at forældre få 

hørt og set hvilke principper SK har lavet til skolen. 

Det kommer med på et senere SK 

 

 

 

 

 


